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A manager of a web services company was brought to the Eastern Magistracy today (October 24) after
being charged by the ICAC with offering an illegal commission of Euro 50,000 to an employee of a bank
for assisting him in handling a remittance of Euro five million.

Samuel Alexandre Nicolas Bongard, 29, manager of Web Marketing 26 Limited (Web 26), was arrested
by ICAC officers in the afternoon of Sunday (October 22).

After seeking legal advice from the Department of Justice, the ICAC charged Bongard with one count of
offering an advantage to an agent, contrary to Section 9(2)(a) of the Prevention of Bribery Ordinance, and
brought him to the Eastern Magistracy for mention.

No plea was taken today. Principal Magistrate Ms Bina Chainrai adjourned the case until November 21
this year for mention.

At the material time, the defendant was a manager of Web 26, a web services company in Hong Kong. He
was the sole signatory of its account with The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited
(HSBC).

The charge alleged that on December 13, 2016, the defendant, without lawful authority or reasonable
excuse, offered a commission of Euro 50,000 to an employee of HSBC as a reward for assisting him in
handling a remittance in the sum of Euro five million to be sent by telegraphic transfer into the account of
Web 26 held with HSBC.

The employee of HSBC refused the offer and reported the matter to the bank.

The defendant was granted cash bail of HK$100,000. He was also ordered to surrender all travel
documents, not to leave Hong Kong, report to the Police thrice a week, and not to contact prosecution
witnesses directly or indirectly.

The management of HSBC had rendered full assistance to the ICAC during its investigation.

The prosecution was today represented by ICAC officer Magdalen Tsai.
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2017年10月24日

廉政公署落案起訴一名網上服務公司經理，控告他涉嫌向一名銀行職員提供五萬歐元非法佣金，以

協助他處理一筆五百萬歐元的匯款。被告今日(十月二十四日)被帶往東區裁判法院應訊。

Samuel Alexandre Nicolas Bongard，二十九歲，Web Marketing 26 Limited (Web 26)經理，於星期日
(十月二十二日)下午遭廉署人員拘捕。

廉署徵詢律政司法律意見後，落案起訴Bongard一項向代理人提供利益罪名，違反《防止賄賂條例》
第9(2)(a)條，並將他帶往東區裁判法院應訊。

被告今日無須答辯。主任裁判官錢禮將案件押後至本年十一月二十一日再提訊。

被告於案發時為香港一間網上服務公司Web 26的經理。他是該公司在香港上海滙豐銀行有限公司
(滙豐銀行)一個戶口的唯一簽署人。

控罪指被告涉嫌於二○一六年十二月十三日，無合法權限或合理辯解而向滙豐銀行一名職員提供一
筆五萬歐元的佣金，作為該職員協助他處理一筆五百萬歐元款項透過電匯轉賬至Web 26的滙豐銀
行戶口的報酬。

該名滙豐銀行職員拒絕受賄，並向銀行匯報有關事件。

被告獲准以現金十萬港元保釋。他受命交出所有旅遊證件、不准離開香港、每星期向警方報到三

次，以及不得直接或間接接觸控方證人。

滙豐銀行管理層在廉署調查案件期間提供全面協助。

控方今日由廉署人員蔡敏玲代表出庭。
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